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uttalelse: Undertegnede har også i tidligere høringsprosess uttalt meg ang. skuterløyper.

Jeg er sterkt imot at det legges skuterløyper i et område hvor det er turløyper for skigåere. Disse løypene er mye brukt av hytteeiere i
området Innsvatnet og Finnvola. De brukes også av dagsturister som er på skitur.

Det er litt merkelig at hytteierforeningenes og hytteeiernes mening ikke blir hensyntatt i kommunestyret. Det er stor motstand mot
skuterløype i disse foreningene. Det viste den forrige høringsrunden.
Respekten for det politiske systemet svekkes når et stort flertall av høringssvarene i forrige runde glatt blir oversett.

Jeg har tidligere pekt på  sannsynlig parkeringsproblematikk på  parkeringsplassen ved Breivatnet, og den utfordringen at
langrennsløype og skuterløype skal starte på samme sted.
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Arild Wold
Hytte-eier i Bellingslunet.


